
Geachte dames en heren, 
 
U vraagt om inbreng van een toekomstvisie over wonen in onze wijk, in onze gemeente en ik vind dat 
die niet los van het hele land gezien kan worden. 
 
Om te starten met het land. Er heerst woningnood. Vanuit Den Haag hoor ik dat er middels een 
nieuw op te richten ministerie alomvattend naar dit vraagstuk gekeken gaat worden. Binnenstedelijk 
zijn we veelal uitgebouwd zoals ook grotendeels in De Bilt. Zoals ik al vaker zei, De Bilt kan de 
woningnood in NL niet oplossen en moet deze ambitie ook niet hebben. De enig echt geschikte 
locatie is de Schapenwijde. En voor welk soort bouw? Een gezonde mix, waarbij van belang is naar 
het hele financiële plaatje te kijken.  
 
De Bilt kent verder (ook vergeleken met Utrecht) al weinig openbaar groen. Daar verder in reduceren 
is slecht voor de woonomgeving. Speciaal in Bilthoven noord zijn nog maar mondjesmaat 
voorhanden. Daarin snijden is onverantwoord. De Bilt is volgebouwd, dat is nu eenmaal zo.  
Sowieso is grondoppervlak schaars in Nederland. Een deel van de toekomstvisie bestaat uit de 
energietransitie. Berekeningen wijzen uit, dat ook wanneer we heel Nederland vol zouden zetten 
met windmolens en zonnepanelen, dat we dan nog te weinig elektriciteit voor onze totale behoefte 
zouden opwekken. Er zijn dus sowieso alternatieve bronnen nodig zoals kernenergie en fusie. 
Maar gezien het feit dat NL dus te klein is voor zon of windenergie moeten we resoluut stoppen met 
elke meter grond die we daaraan opofferen. Alleen verloren stukjes die zouden voor zonnepanelen 
kunnen worden gebruikt zoals de plaatsing op daken en langs wegen, maar het creëren van 
zonneweides is ecologisch onverantwoord. Met ambities in deze richting moet de gemeente resoluut 
stoppen. 
 
Ik hoop dat mijn visie wordt meegewogen.  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
R. Botenga 
Bilthoven 
 


